
ZAPISNIK 
22. sjednice Gradskog vijeća Grada Rijeke održane  

28. rujna 2023. godine  
 

Sjednicu je u 9,30 sati otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj. 
 
Nakon izvršene prozivke utvrđeno je da je sjednici nazočno 26 članova Gradskog 

vijeća te da Gradsko vijeće može donositi pravovaljane odluke.  
 
Naknadno su sjednici pristupila 3 člana Gradskog vijeća tako da je sjednici bilo 

nazočno ukupno 29 članova Gradskog vijeća. 
 

 Sjednici su bili nazočni članovi Gradskog vijeća: Danijela Bradamante, Ljiljana 
Cvjetović, Iva Davorija, Danijel Imgrund, Štefica Jagić Rađa, Željko Jovanović, Petra 
Karanikić, Stipo Karaula, Maša Magzan, Petra Mandić, Sabina Marov, Tajana Masovčić, 
Tea Mičić Badurina, Aleksandar-Saša Milaković, Duško Milovanović, Mile Opačić, Josip 
Ostrogović, Petar Petrinić, Nadja Poropat, Ivana Prica, Marin Račić, Iva Rinčić, Adrijano 
Rogić, Robert Salečić, Marijan Šegota, Valter Štefan, Davor Štimac, Ana Trošelj i Nebojša 
Zelič. 
  

Sjednici nisu bili nazočni članovi Gradskog vijeća Kristian Čarapić, Nikola Ivaniš 
i Vedran Vivoda. 
 

Na zapisnik 21. sjednice Gradskog vijeća održane 13. srpnja 2023. godine nije bilo 
primjedbi. 

 
• UVODNE OBAVIJESTI: 
 

Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je obavijestila odnosno podsjetila članove 
Gradskog vijeće da im je dostavljena presuda Visokog upravnog suda Republike Hrvatske, 
poslovni broj USŽ 1300/23 od 23. travnja 2023.godine, kojom je odbijena žalba Grada 
Rijeke kao neosnovana i potvrđena presuda Upravnog suda u Rijeci. 

 
• AKTUALNI SAT 

 
1. TAJANA MASOVČIĆ je iznijela da smo zadnjih dana svjedočili iznenadnom štrajku 

radnika KD Čistoća d.o.o. zbog njihovih zahtjeva za povećanjem materijalnih prava te da je 
ugodno iznenađena kojom brzinom je Grad reagirao i postigao dogovor. Istaknula je da su 
povećana materijalna prava radnika te da kao građanka grada Rijeke očekuje da ćemo 
sada imati čist i uredan grad. Zanima je koji su daljnji koraci koje Gradonačelnik namjerava 
poduzeti po pitanju slučaja KD Čistoće d.o.o. 
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da je u srijedu došlo do obustave rada 
radnika KD Čistoća d.o.o. i njihovih zahtjeva za povećanjem materijalnih prava. Navedena 
obustava rada nije imala veze sa sindikatima niti je bila unaprijed najavljena. On je odmah 
reagirao i sazvao Skupštinu Društva da vidi koje aktivnosti imaju na raspolaganju te je dobio 
potporu članova Skupštine, odnosno gradonačelnika i načelnika svih općina i gradova gdje 
KD Čistoća d.o.o. vrši javnu uslugu, da pregovara sa predstavnicima radnika te je i osobno 
otišao razgovarati sa svim radnicima koji su u petak ujutro bili u prostorijama KD Čistoće 
d.o.o. u Osječkoj ulici te su za petak popodne dogovoreni razgovori sa odabranim 
predstavnicima radnika. Na tim razgovorima došlo je do dogovora i najbitniji rezultat tog 
dogovora je da radnici KD Čistoće d.o.o. i dalje obavljaju svoje aktivnosti u onim gabaritima 
kako je to i propisano svim odlukama koje reguliraju to pitanje. Istaknuo je da je na tom 
sastanku, temeljem odluka Skupštine i ovlaštenja koje mu je Skupština dala, dogovoreno da 
se povećaju materijalna prava radnika i radnica u KD Čistoći d.o.o., u operativi za 20 % te 
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da se nastavi kolektivno pregovaranje sa radnicima u naredna četiri mjeseca. Naveo je da 
će to neminovno utjecati na cijenu javne usluge te da je u ovom trenutku vrlo teško 
procijeniti koliko će to biti, ali da će se potruditi da to bude minimalno i da građani to čim 
manje osjete. Dodao je da se zna da se cijena sastoji od fiksnog i varijabilnog dijela i da ona 
prosječno za riječko kućanstvo, ako je dvočlano, tročlano ili četveročlano iznosi 12, 15 ili 18 
eura. Paralelno s tim uvodi se i individualizirani pristup odlaganju otpada. Počelo se i u 
gradu Rijeci. Sukladno odlukama Gradskoga vijeća. KD Čistoća d.o.o. je provela javnu 
nabavu i prvi kontejneri stižu. Istaknuo je da je područje mjesnih odbora Grbci, Gornji Zamet 
i Pehlin već krenulo sa individualiziranim pristupom odlaganju otpada, a da su još u razradi 
52 lokacije na istočnom dijelu grada koje će se sukcesivno priključivati prigradu, tj. 
općinama i gradovima u neposrednom susjedstvu, a kasnije i cijeli grad Rijeka. Naveo je da 
su troškovi čistoće na tim područjima povećani zbog individualiziranog prikupljanje otpada 
gdje je obiteljska izgradnja dominantna i gdje su rute kamiona KD Čistoća d.o.o. koji 
skupljaju otpad duže jer se moraju puno više zaustavljati, zbog toga što je prije u ulici bilo 
četiri ili tri pozicije kontejnera na koje su građani odlagali svoj otpad, a sada to odlažu tako 
da iznose kante u pojedine dane, kako je to sistemski promišljeno te se kamioni moraju 
duže zadržavati i više stajati što utječe na troškove. Na troškove će neminovno utjecati i 
povećanje materijalnih prava radnika KD Čistoće d.o.o. Tako da je to vrlo složena 
problematika. Istaknuo je da se neće brzati sa odlukama. Pomno će se analizirati situacija 
vezana uz rashodovnu i prihodovnu stranu KD Čistoća d.o.o. te će se izaći pred Gradsko 
vijeće sa određenom odlukom. Ista ta odluka biti će predmet rasprave i na ostalim gradskim 
i općinskim vijećima gdje KD Čistoća d.o.o. vrši javnu uslugu. Ono što može istaknuti kao 
zaključak je da se sa svim socijalnim partnerima s kojima se razgovaralo, predstavnicima 
sindikata gradske uprave, dječjih vrtića, Javne vatrogasne postrojbe, uvijek sjelo i 
dogovorilo te da je tako bilo i u slučaju sa radnicima KD Čistoće d.o.o. Svjestan je 
galopirajuće inflacije, učinka na kućne budžete, jer statistička inflacija je jedno, a potrošačka 
košarica nešto sasvim drugo, tako da u tom kontekstu i ovo povećanje materijalnih prava 
podrazumijeva i daljnje pregovore, ne samo oko materijalnih prava, nego i oko uvjeta rada u 
KD Čistoća d.o.o. 

 
2. TEA MIČIĆ BADURINA je postavila pitanje u ime roditelja učenika Osnovne škole 

Turnić. Navela je da još od proljeća ove godine na školskom igralištu osnovne škole 
započinju odroni potpornog zida školskog igrališta, čiji dijelovi padaju na samo igralište, tako 
da je to igralište sada zatvoreno i ravnateljica je poslala obavijest roditeljima da se 
zabranjuje prilaz i korištenje igrališta sve dok stručne službe Grada Rijeke ne obave svoje 
izvide. U međuvremenu da je otpala i ograda od samog igrališta, tako da je ono sada 
ograđeno trakama i zaključano lokotom. Navodno da je škola u nekoliko navrata 
obavještavala Grad o tom problemu, s obzirom da oni sami ne mogu poduzimati nikakve 
mjere sanacije jer je Grad osnivač škole, tako da je zanima kada će započeti sanacija tog 
igrališta kako bi se osigurao siguran boravak svih polaznika škole.  
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da su se i njemu izravno obratili roditelji 
osnovnoškolaca u Osnovnoj školi Turnić i ravnateljica te da se odmah po toj prijavi 
pristupilo izvidu na terenu. Naručeni su radovi na čišćenju i sanaciji pokosa uz sjeverni rub  
igrališta te da će do kraja ovog tjedna biti postavljena zaštitna mreža kako bi se spriječio 
daljnji odron na samo igralište. Istaknuo je da je istodobno od Građevinskog fakulteta 
naručena i izrada projekta sanacije potpornoga zida na južnoj strani igrališta, kojeg je 
vijećnica spomenula u svome pitanju te čim bude završena, pristupit će se izradi projekta 
sanacije toga zida te se nada da će u što skorijem roku radovi biti izvedeni i da će igralište 
biti u funkciji kako je bilo i do sada. 

 
3. PETRA MANDIĆ je iznijela da je bila konsternirana kada je u medijima vidjela da  

kada se prihvatilo zahtjeve radnika, kada se Gradonačelnik nagodio na oko 20 % povećanja 
bruto II., da se odmah u tom trenutku reklo da će se ići sa povećanjem cijene i da je to 
jedino rješenje i to zato jer 20 % povećanje bruto II. iznosi 9,5 milijuna kuna po izvještajima 
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iz 2022. godine koji su jedini relevantni. Ekoplus, koji je povisio cijene koje naplaćuje KD 
Čistoća d.o.o., otprilike njegovi prihodi su veći za onoliko koliko su rashodi KD Čistoća 
d.o.o. za dobavljače, iznosi povećanje od 15 milijuna kuna, odnosno 13,5 - 14 milijuna 
kuna. Njihova dobit da je u 2022. godine bila 7 milijuna kuna. Naglasila je da u izvještajima 
KD Čistoća d.o.o. imamo i amortizaciju, koja nije čisti trošak i da ona iznosi 15 milijuna 
kuna. Smatra stoga da čak samo po ovim javno objavljenim financijskim izvještajima postoji 
prostora da povećanje plaća ne ide preko leđa građana. Stoga moli odgovor da li postoje 
opcije B, odnosno da li je Gradonačelnik razmišljao opcijama B i da li su ga izvijestili o ovim 
financijskim pokazateljima. 
  
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da je vrlo detaljno upoznat sa poslovanjem 
svih komunalnih društava, pa tako i KD Čistoća d.o.o. Iznio je da se iščitavajući ove podatke 
jasno vidi da će jedan dio povećanja materijalnih prava radnika zasigurno morati ići iz cijene 
javne usluge te je on to vrlo jasno komunicirao na početku da ne bi bilo nikakvih dvojbi oko 
toga. Istaknuo je da KD Čistoća d.o.o. unutar sebe, kao i svako komunalno društvo 
zasebno, može pronaći određene rezerve te da se na tom tragu i razgovaralo. Stoga da je  
u odgovoru na prvo pitanje rekao da će se potruditi da povećanje ili korekcija cijene 
minimalno utječe na krajnjeg korisnika, u kategoriji građana, jer da su oni najbitniji. Naveo je 
da vijećnica zna da je bila korekcija cijene temeljem odluke Gradskog vijeća iz lipnja 2022. 
godine. Istaknuo je da se kontinuirano prati poslovanje svih komunalnih društava te se 
ulaže trud u okviru zadanih zakonskih rješenja da ono bude čim učinkovitije. 
 
PETRA MANDIĆ je u mišljenju na odgovor navela da nije zadovoljna odgovorom jer je 
previše okviran. Smatra da ako je ona te podatke mogla dobiti da je i Gradonačelnik mogao 
biti detaljnije izvješten. Navela je da bi to povećanje trebalo biti jasno određeno koliko će 
biti, jer da sad čak i cijelo povećanje ako se uzme preko leđa građana, a to da bi bilo 6,5%, 
nije malo te smatra da u ovom trenutku ne treba ništa ići preko leđa građana. 

 
4. JOSIP OSTROGOVIĆ je iznio da je u savjetovanju o načinu financiranja 

programa dječjih vrtića u Rijeci u sljedećoj pedagoškoj godini koje je objavljeno na 
stranicama Grada Rijeke u ožujku 2023. godine pročitao da se ekonomska cijena dječjih 
vrtića čiji je osnivač Grad Rijeka, koju čine ukupni troškovi rada vrtića, od plaća djelatnika 
do prehrane, a ni cijena koju plaćaju roditelji, nije mijenjala od 2008. godine te da se u 
predstojećem razdoblju ne planira njena izmjena. Smatra da je ta izjava nerealna, jer da je 
od 2008. do 2023. godine prošlo 15 godina. Dodao je da se zna što je napravila inflacija, 
povećanje cijena, ekonomska cijena, povećanje plaća, a da je ekonomska cijena u vrtićima 
Grada Rijeke 2.167,50 kuna ili 287,64 eura. Postavio je pitanje zašto se prikazuje nerealna, 
ekonomska cijena koštanja vrtića? Iz kojih sredstava se to namiruje? Također, da li to znači 
da ako se ekonomska cijena nije mijenjala 15 godina, da se smanjila i kvaliteta rada ljudi, to 
jest odgajatelja, u gradskim vrtićima i kvaliteta boravka djece u gradskim vrtićima, što to 
znači za prehranu djece u dječjim vrtićima i što to znači za plaće odgajatelja?  
 
Zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan je iznijela da gospodinu Ostrogoviću neće dati 
odgovor obzirom da gospodin Ostrogović ne bi trebao biti ovdje u Gradskom vijeću jer je u 
sukobu interesa te ga stoga poziva da poštuje odluke Povjerenstva za odlučivanje o  
sukobu interesa, jer da znamo da ne može kao član uprave ACI-ja obnašati i dužnost 
gradskoga vijećnika. 
 
JOSIP OSTROGOVIĆ se u mišljenju na odgovor pitao da li su djeca grada Rijeke 
podređena s obzirom na ostale općine koje imaju puno višu ekonomsku cijenu te zašto se 
laže i vara kada je cijena već 15 godina ista, a da svi znaju da nije realno da je ta cijena 
ista. Istaknuo je da je Vlada izašla sa ekonomskim paketom mjera za pomoć građanima u 
ovo vrijeme inflacije da se podigla plaća i sve ostalo, da imamo 30 proizvoda koji su na 
fiksnim cijenama, pa stoga moli Gradonačelnika da nešto napravi sa svoje strane vezano za 
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pomoć građanima Rijeke, da ne mora samo dizati cijene kao što je sada dignuo vezano za 
KD Čistoću d.o.o. te ga poziva da smanji cijenu koštanja vrtića za sve roditelje u Rijeci pa 
da bar na neki način pomogne. Zatražio je pisani odgovor.    

 
5. IVA RINČIĆ je iznijela da smo u proteklih mjesec dana imali požar u reciklažnom 

dvorištu KD Čistoća d.o.o. pa i obustavu rada ili štrajk. Istaknula je da je Gradonačelnik 
predsjednik Skupštine KD Čistoća d.o.o. da postavlja Nadzorni odbor, Upravu Društva i 
razrješuje Upravu, Nadzorni odbor itd., dakle da na neki način upravlja KD Čistoća d.o.o. te 
da pretpostavlja da vrlo dobro poznaje i barata podacima. Navela je da je Gradonačelnik u 
pregovorima sa radnicima ponudio 15% povećanja plaća, ali onda da su radnici tražili 30%, 
pa da su se našli na tih 20 %. Zanima je da li Gradonačelnik zna koliki je točno udio plaća u 
troškovima KD Čistoća d.o.o., odnosno koliki su bili prihodi KD Čistoća d.o.o. u 2022. 
godini.  
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da će na to pitanje detaljnije odgovoriti 
direktor KD Čistoća d.o.o. 
 
Direktor KD Čistoća d.o.o. Bojan Jurdana je odgovorio da je trošak za plaće zaposlenih  
KD Čistoća d.o.o. na mjesečnoj razini oko 650 tisuća eura, odnosno na godišnjoj razini oko 
osam milijuna eura. Ukupni prihodi javne usluge da su 15,5 milijuna eura na godišnjoj razini 
te da oko 50 % prihoda otpada na trošak zaposlenih. 
 
IVA RINČIĆ je u mišljenju na odgovor navela da je mislila, s obzirom da je Gradonačelnik 
već najavio podizanje cijena, da puno bolje barata podacima. Navela je da je udio troškova 
plaća u 2022. godini bio 28%., dakle baš je pričala o udjelu te da ju zanima udio koji je još 
pao u odnosu na prethodne godine, a da će ove godine još i dalje rasti. S obzirom da je 
Gradsko vijeće prošle godine donijelo odluku o povećanju cijena koja je građanima 
povećala račune za 40 % misli da zaista postoji prostor za ispunjavanje obaveza prema 
radnicima bez podizanja cijena usluga.  

 
6. DANIJELA BRADAMANTE je ponovila pitanje sa posljednje sjednice Gradskog 

vijeća koje se odnosi na buku sa kontejnerskog terminala na Brajdici, pogotovo u noćnim 
satima pa je zanima što se konkretno poduzima po tom pitanju.  
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da ta problematika nije u potpunosti u domeni 
gradske uprave, Gradonačelnika i Vijeća. Naveo je da je temeljem prijava građana reagirao 
i uputio dopise i koncesionaru na Kontejnerskom terminalu Brajdica i Lučkoj upravi kao 
izdavatelju koncesije, ali isto tako i svim inspekcijama koje su mjerodavne za mjerenje 
buke. Sanitarna inspekcija za mjerenje buke, utvrdila je u dva nalaza da razina buke ne 
prelazi dopuštene razine temeljem Zakona o zaštiti od buke i Pravilnika o najvišim 
dopuštenim razinama buke s obzirom na vrstu izvora buke, vrijeme i mjesto nastanka. 
Nadalje je naveo da ga građani ali i predstavnici vijeća mjesnih odbora često upozoravaju 
na buku koja dolazi sa Kontejnerskog terminala Brajdica. Naveo je da čini sve što je u 
njegovoj mogućnosti da ta buka bude manja i da se operacije pretovara kontejnera rade u 
onom periodu kada ne ometaju građane u svojim aktivnostima, naročito u noćnim ili 
večernjim satima, kada je većina građana u svojim domovima. Istaknuo je da će i dalje 
nastaviti pisati pisma i vršiti pritisak na sve nadležne institucije da odrade svoj dio zadaće. 
Naveo je da su aktivnosti koje se provode na terminalu dio gospodarskih aktivnosti i da bez 
njih nema ni radnih mjesta ni riječkog prometnog pravca. Istaknuo je da se građani ponekad 
i opravdano bune, no da je činjenica da kontejnerski terminal u centru grada nosi za sobom 
i određenu razinu buke te da je to suživot prometnoga pravca i građana. 
 
DANIJELA BRADAMANTE se zahvalila na iscrpnom odgovoru i svemu što Gradonačelnik 
nastoji poduzeti po pitanju buke. Navela je da su građani svjesni suživota, radnih mjesta i 
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rada terminala, koji mora raditi ali još jednom apelira i napominje da se radi isključivo o 
noćnim satima i noćnoj buci. 
 

7. VALTER ŠTEFAN je iznio da je 1985. godine osnovano Dobrovoljno vatrogasno 
društvo Drenova, koje će za dvije godine proslaviti 40 godina svoga postojanja. Naveo da je 
Upravnom odjelu za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu u 
četvrtom mjesecu 2023. godine poslao dopis preko Mjesnog odbora vezano za izgradnju 
vatrogasnog doma na koji do sada nije dobio odgovor. Stoga ga zanima kada će vatrogasci 
na Drenovi napokon dobiti svoj vatrogasni dom, koji čekaju 38 godina i koji bi trebao biti 
izgrađen na Drenovi na terenu koji su dobili od Grada Rijeke? Dalje je postavio pitanje 
Gradonačelniku da li je upoznat sa podatkom da su ovaj mjesec vatrogascima provalili u 
vatrogasni kamion i otuđili opremu u vrijednosti od 7.000,00 eura Također je, kao problem, 
naveo i nedostatak parkirnih mjesta za vatrogasne kamione na Drenovi te ga zanima što će 
Grad poduzeti, gdje će naći parkirna mjesta. 
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da će na ovo pitanje odgovoriti pisanim 
putem. Nadalje je naveo da su do njega došli mnogobrojni mailovi oko situacije u samom 
Dobrovoljnom vatrogasnom društvu Drenova i određenih smjena i trzavica između članstva. 
Istaknuo je da ih je zvao  jedanput ili dvaput na sastanak. Međutim, da oni nisu bili u 
mogućnosti odazvati se tom sastanku i da je to neka problematika koja očigledno postoji u 
Dobrovoljnom vatrogasnom društvu. Istaknuo je da on kao Gradonačelnik nema ingerencije 
da se miješa u rad nevladinih udruga, no kada su ga zamolili članice i članovi da je mislio  
da putem Javne vatrogasne postrojbe i nadležnoga upravnog odjela treba saslušati u čemu 
je problematika i eventualno ponuditi pomoć u mirenju dviju strana, tako da odgovor na 
ovog pitanje nije tako jednostavan te da će se svakako očitovati i pisanim putem. 
 
VALTER ŠTEFAN je u mišljenju na odgovor naveo da je i on tako nešto čuo, ali da misli da 
je to nebitno. Naveo je da 38 godine postoje Dobrovoljna vatrogasna društva Drenova i 
Sušak. Dva na području Rijeke. Iznio je da na Drenovi nema vatrogasnog doma 38 godina. 
Upitao je Gradonačelnika da li je upoznat sa problemom da stanovnici Drenove znaju i zvati 
policiju da dođu kazniti i vatrogasne kamione zato što vatrogasci nemaju gdje parkirati. 

 
8. IVA DAVORIJA je iznijela da je nedavno objavljen izvještaj prvog nacionalnog 

probira djece na obiteljsku hiperkolesterolemiju, tzv. nasljedni loš kolesterol, što znači da su 
svi lanjski prvašići imali mogućnost pri obveznom sistematskom pregledu izvaditi krv i 
bilježiti razinu kolesterola. Nadalje je iznijela da je pretraga obuhvatila visokih,  gotovo 81% 
prvašića koji su pristupili sistematskom pregledu, što je preko 32 tisuće djece i od čega je 
kod čak 10,5% njih utvrđen povišeni kolesterol. Kazala je da izneseno potvrđuje i pokazuje 
hitnu potrebu donošenja nacionalnog plana za suzbijanje kardiovaskularnih bolesti, budući 
da su bolesnici sa obiteljskom hiperkolesterolemijom po definiciji osobe sa visokim rizikom 
od kardiovaskularnih bolesti. Također, da to pokazuje kako je važno u školama organizirati, 
odnosno promijeniti marende i školske obroke kako bi oni bili nutritivno vrijedni, budući da 
se zna da se u većini škola u gradu Rijeci školske marende baziraju na pekarskim 
proizvodima. Zanima je stoga, s obzirom da se uvodi riječki model zdravstvenog odgoja, 
hoće li se infrastrukturno, popratiti zdrava ideja i zdrava prehrana i hoće li se infrastrukturno 
nadomjestiti i nedostatak kapaciteta školskih kuhinja kako bi djeca zaista dobila hranjiv i 
nutritivno bogat topli obrok te kako bi se doskočilo ovim poražavajućim nacionalnim 
rezultatima. Zamolila je da se pisano iznesu barem inicijalni koraci na koji način Zamjenica 
Gradonačelnika i Upravni odjel namjeravaju doskočiti ovim rezultatima. 
 
Zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan je odgovorila da se slaže sa svime što je 
vijećnica rekla te da se radi o poražavajućim podacima koliko mladih ljudi se susreće sa tim 
problemom. Istaknula je da se upravo na tragu toga, uvodi zdravstveni odgoj, gdje će jedan 
od modula biti zdravi stilovi života i zdrava prehrana. Navela je ako se pogleda košaricu 
koju je Vlada Republike Hrvatske propisala, da se može govoriti o nutricionističkom užasu, 
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gdje će još više porasti broj kardiovaskularnih bolesti. Navela je da je jako važno naglasiti 
da škole mogu koristiti jelovnike Nastavnog zavoda za javno zdravstvo Primorsko-goranske 
županije. Isto tako da bi apelirala na ravnatelje i na školske odbore, prvenstveno stručni tim 
u školi, da ti obroci budu u skladu sa jelovnicima Nastavnog zavoda za javno zdravstvo, jer 
smatra da nije dobro da se prehrana bazira samo na pekarskim proizvodima. Pozdravlja 
pitanje vijećnice te će organizirati sastanak sa ravnateljima i sa predstavnicima Nastavnog 
zavoda za javno zdravstvo da bi se taj problem riješio, a za sve druge prijedloge po pitanju 
zdrave prehrane u našim školama otvorena je za daljnju suradnju. 
 
IVA DAVORIJA se zahvalila na odgovoru te je zamolila da se pisano iznesu barem inicijalni 
koraci na koji način Zamjenica Gradonačelnika i Upravni odjel namjeravaju doskočiti ovim 
rezultatima. 

 
9. NEBOJŠA ZELIČ je iznio da je Gradonačelnik prošli mjesec dočekao prvašiće u 

Osnovnoj školi Fran Franković te da je vjerojatno onda bio upoznat sa lošim stanjem u 
kojem se ta škola nalazi. Zanimaju ga dvije stvari, prvo, postoji li plan sanacije i uređenja te 
škole? I drugo, budući da osim te škole ima još 21 osnovna škola kojoj je osnivač Grad 
Rijeka, da li postoji plan uređenja i tih ostalih osnovnih škola i to igrališta oko škola i 
interijera. Zatražio je pisani odgovor.  

 
Zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan je odgovorila da Osnovna škola Fran Franković 
nije bila slučajan odabir za doček prvašića na početku ove školske godine. Upravo iz te 
škole se željela poslati poruka da se kreće sa uređivanjem osnovnih škola čiji je osnivač 
Grad Rijeka. Grad Rijeka je osnivač 25 obrazovnih ustanova. Plan Grada je prijaviti 
Osnovnu školu Fran Franković na Nacionalni plan oporavka i otpornosti. Smatra da je ta 
škola apsolutno prioritet Grada Rijeke te da su se u Proračunu osigurala sredstva za 
projektnu dokumentaciju. Ovaj natječaj da je sada raspisan te je otvoren do sljedeće godine 
da se prijavi Osnovna škola Fran Franković. Isto tako da je sljedeća namjera da se prijavi 
Centar za odgoj i obrazovanje. Smatra da je ta škola u neprimjerenoj zgradi koja ne 
odgovara potrebama 21. stoljeća te da je također za to predvidjela „markicu“. Nadalje da se 
želi prijaviti tu školu za izgradnju na Rujevici. Istaknula je da se svake godine, tijekom 
ljetnog odmora škole čiji osnivač Grad Rijeka uređuju te da vijećniku može dostaviti detaljno 
izvješće što je napravljeno, ako vijećnik to želi, od početka mandata ili konkretno za ova 
protekla tri mjeseca. Iznijela je da je većinu škola obišla te da ovom prilikom zahvaljuje i 
ravnateljima i ravnateljicama i domarima škola, koje prilično dobro izgledaju, od kojih bi 
rekla da je škola Fran Franković najlošija te je zato to škola koja je prva za uređenje. 
Nadalje je najavila da se nada da će se uspjeti realizirati da kada dođe do preseljenja 
Centra za odgoj i obrazovanje, kada ista bude nova škola, da onda u toj zgradi djeluju i 
osnovna i srednja baletna škola, jer smatra da je plesno obrazovanje izrazito potrebno 
gradu Rijeci.  
 
NEBOJŠA ZELIČ se zahvalio na odgovoru te naveo da nije mislio na izvješće o onome što 
se napravilo već više da li postoji plan uređenja i tih ostalih osnovnih škola i to igrališta oko 
škola i interijera.  
 

10. NADJA POROPAT je postavila pitanje vezano za vrtiće, što se tijekom ovog 
prošlog ljeta učinilo da bi se broj neupisane djece smanjio, da bi djeca imala bolje uvjete, a i 
djelatnici bolje uvjete rada. 
 
Zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan je odgovorila da se prema posljednjim  
podacima, na listama koje je Grad Rijeka usuglasio zajedno sa ravnateljicama vrtića, nalazi 
104 neupisane djece jasličke dobi s time da će upis u vrtiće biti okončan krajem rujna. 
Navela je da je u materijalima vijećnicima proslijeđen amandman koje je podnesen zato što 
je već prije bio poslan Plan mreže dječjih vrtića, koji nije obuhvaćao još jedan privatni vrtić 
koji će se otvoriti na području Drenove i otvoriti još 24 dodatna jaslička mjesta, čime će broj 
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neupisane jasličke djece biti 80. Kada se govori o pravu prvenstva, da su oba roditelja 
zaposlena, što drži izrazito velikim uspjehom ove gradske uprave. Navela je da su vijećnici 
upoznati da se u protekle dvije godine otvorilo 18 novih odgojno-obrazovnih skupina, a da je 
sada tijeku uređivanje u Osnovnoj školi Nikola Tesla, gdje će Grad Rijeka otvoriti još četiri 
jasličke grupe koje će pripadati Dječjem vrtiću More. Zatim da Grad Rijeka na Orehovici 
otvara dvije jasličke skupine koje će biti pod upravom Dječjeg vrtića Sušak i još jednu 
dodatnu jasličku skupinu u Galebu. Istaknula je da je Grad Rijeka ostvario cilj Vlade 
Republike Hrvatske, a to je da su sva djeca od treće do šeste godine u vrtićima. Navela je 
da su Jaslice još izazov Grada Rijeke, ali da se nije čekala administracija koja potrebna da 
se izrade projekti, da se izgradi novi vrtić, već se krenulo sa otvaranjem dodatnih kapaciteta 
u postojećem broju da je na taj način, upisao u prethodnim godinama 140 djece, a za 
mjesec dana će se upisati još 80 djece. Još jednom naglašava da će broj neupisane djece 
jasličkog uzrasta biti 80 nakon otvaranja dodatnih kapaciteta. Navela je  da Grad Rijeku 
izrazito vesele obrti dadilja u koje je uključeno preko 100 djece i koje Grad Rijeka također 
kontinuirano sufinancira na način da kada se otvori novi obrt dadilje da se isti sufinancira te 
da vjeruje, s obzirom da nema nikakvih pritisaka roditelja da su roditelji zadovoljni i da su 
svoju djecu zbrinuli. Istaknula je da ova gradska uprava izrazito vodi računa o najmlađima, 
što potvrđuje da cijenu vrtića Grad Rijeka nije mijenjao. Ekonomska cijena vrtića je 2.167,00 
kuna, a čeka se ekonomska cijena koju će vrlo skoro odrediti Vlada Republike Hrvatske. 
Također je istaknula dan je Grad Rijeka uskladio plaće odgajatelja sa školama, što je bio 
zahtjev sindikata, tako da Grad prati sve potrebe svojih odgojno-obrazovnih ustanova.  

 
11. ŠTEFICA JAGIĆ RAĐA je iznijela da je za prošle božićne blagdane 

umirovljenicima i starijim osobama od 65 godina isplaćena božićnica u iznosu od 400,00 
kuna, što je negdje oko 53,00 eura. Također, da je cenzus za ostvarivanje prava bio 
1.700,00 kuna, odnosno oko 220,00 eura. Shodno tome, pošto je i potrošačka košarica 
rasla, te je na ekonomskoj strani globalna kriza i povećanje cijena, interesira je da li se 
planira povećanje božićnica umirovljenicima i da li se planira povećanje cenzusa kako bi što 
veći broj umirovljenika bio obuhvaćen. 

 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da se cenzus povećavao i to značajno prošle 
godine te da se time izašlo u susret našim starijim sugrađanima, tj. umirovljenicima koji  
udovoljavaju cenzusu prihoda za isplatu božićnica, te je po amandmanu ove godine 
isplaćena i uskrsnica. Naveo je da Grad Rijeka čini sve u okviru raspoloživih sredstava da 
našim umirovljenicima, unatoč inflaciji koja je galopirajuća i unatoč potrošačkoj košarici koje 
su svi itekako svjesni, pokuša izaći u susret i učiniti život u našem gradu ugodniji. Iznio je da 
to ovisi o financijskim sredstvima kojima raspolažu jedinice lokalne samouprave, jer kolika 
je prihodovna strana tolika može biti i rashodovna strana, pa se nada da će vijećnica kod 
rasprave oko prireza, koji direktno utječe na prihode jedinica lokalne samouprave isto tako 
zauzeti stav da su ti prihodi neophodni, pa i za ovu aktivnost koja se tiče pomoći našim 
starijim sugrađanima. Kontekst pitanja vijećnice da dolazi pred 1. listopad, koji je 
međunarodni Dan starijih osoba. Naveo je da planira posjete udruzi umirovljenika da iz prve 
ruke čuje  problematiku, jer misli da ljudi koji su 35 - 40 godina stvarali imaju male mirovine i 
da država tu definitivno treba učinit iskorak, bez obzira koja vlada bila u Hrvatskoj, jer da je 
sa ovim mirovinama vrlo teško spajati kraj s krajem te da vidi da sve vlade ili političke 
stranke idu ka tome da je umirovljeničko pitanje u fokusu svih obećanja za predstojeće 
izbore. A kako ulazimo u izbornu godinu, misli da će se to intenzivirati kao pitanje, ne samo 
na ovom lokalnom, nego i na nacionalnom nivou, koje može dati sveobuhvatan odgovor na 
položaj umirovljenika u našem društvu, kojih je sve više. 
 
ŠTEFICA JAGIĆ RAĐA je u mišljenju na odgovor navela da od Gradonačelnika nije dobila 
konkretan odgovor te je zatražila pisani odgovor. Nadalje je naglasila da Vlada Republike 
Hrvatske razmišlja o umirovljenicima te da je sada izašla peta mjera za umirovljenike te  
kada je bio COVID, da su umirovljenici dobili COVID jednokratni dodatak te stoga smatra da 
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se na lokalnoj razini treba grčevito boriti da naši umirovljenici dobiju barem koliko-toliko veći 
iznos božićnice. 

 
12. ROBERT SALEČIĆ je iznio problematiku vezanu za KD Čistoća d.o.o. Zanima 

ga da li su u sistematizaciji radnih mjesta jasno određeni radni zadaci te da li plaća unutar 
jednog radnog mjesta može biti različita, iako dva radnika imaju isti naziv radnog mjesta? 
Također se osvrnuo na situaciju, na koju su se njemu požalili djelatnici KD Čistoće d.o.o., 
da ih je direktor Jurdana zatvorio i zaključao u ured te vikao na njih. Zanima ga namjerava li 
radi toga, direktor Jurdana dati otkaz, odnosno da li mu Gradonačelnik namjerava dati 
otkaz, budući da je to po Zakonu o radu skrivljeno ponašanje. 
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da će na ovo pitanje odgovoriti ovdje prisutni 
Direktor KD Čistoća d.o.o. jer nema smisla da govori u njegovo ime. Što se tiče navoda o 
postupcima direktora smatra da bi oni trebali biti dokazani.   
 
Direktor KD Čistoća do.o.o Bojan Jurdana je odgovorio što se tiče plaća i platnih razreda 
da u KD Čistoća d.o.o. postoji 11 kategorija platnih razreda i unutar toga podrazredi, da je 
sve definirano Pravilnikom o radu. Nadalje da kategorički odbija navedene tvrdnje te da bi 
zamolio onoga tko ih je plasirao medijima da se s njim suoči te da kategorički odbija 
insinuacije da je on bilo koga zaključavao, bilo kome prijetio, jer da je to izvan granica 
njegovog ponašanja i mentalnog sklopa.  
 
ROBERT SALEČIĆ se u mišljenju na odgovor suglasio s onim što je Gradonačelnik rekao 
da se radi o rekla- kazala. Međutim da je navedeno čuo sa tri - četiri različite strane te da je 
zato postavio to pitanje . Zatražio je pisani odgovor.  

 
13. ANA TROŠELJ je iznijela da su joj se obratili građani sa najzapadnijeg dijela 

našega grada, a vezano za izradu Urbanističkog plana uređenja područja Turanj- 
Kostabela. Navela je da je 2021.godine Gradsko vijeće donijelo odluku o izradi plana, a 
prije godinu dana da je Gradonačelnik donio odluku o pokretanju postupka ocjene o potrebi 
strateške procjene istoga plana. Međutim, da zainteresirani građani nemaju informaciju o 
tome hoće li i kada plan doći pred ovo Gradsko vijeće te je zamoljena da pita 
Gradonačelnika o tome odnosno može li pojasniti gdje je zapelo ukoliko je zapelo. 
 

Privremena pročelnica Upravnog odjela za urbanizam prostorno uređenje i 
graditeljstvo Ljljana Buljan je odgovorila da je Urbanistički plana uređenja područja Turanj 
–Kostabela u izradi, da je odrađena prezentacija sa izrađivačem studije i pripremnog 
koncepta toga plana, arhitektom Antom Žunićem, koja je u načelu prihvaćena. Nadalje da je 
obavljena zakonska procedura koja se tiče pribavljanja odluke o procjeni potrebe izrade 
studije o utjecaju na okoliš. Međutim da mora naglasiti da je temeljem izmjena Prostornog 
plana i Generalnog urbanističkog plana, koji su danas na dnevnom redu, i određenih uvjeta 
koje je postavio Konzervatorski odjel obuhvat toga plana izmijenjen. Dakle, da je uključen  
dio područja koji u sada važećem GUP-u i u prijedlogu plana nije obuhvaćen. Stoga da će 
trebati tu odluku izmijeniti pa tek onda nastaviti dalje sa procedurom.  

 
14. MAŠA MAGZAN se osvrnula na novi preustroj gradske uprave te se pita koja je 

logika i cilj aktualnih kadrovskih akrobacija Gradonačelnika. Primjera, kako je navela, ima 
više, ali za ovu priliku ističe dva. Primjer broj jedan je imenovanje osobe pravne struke na 
čelo direkcije za urbanizam, što ima logike kako je navela, ako je cilj upravni postupak, 
odnosno izdavanje dozvola i drugih akata, a ne urbanizam i prostorno planiranje. Kao drugi 
primjer, upitala je koja je logika i cilj nedavno zaključenog natječaja za pročelnička mjesta 
novoformiranih upravnih odjela, gdje se za određene pozicije traži engleski jezik, a za druge 
to nije važno. Konkretno, engleski je tražen za Upravni odjel za komunalni sustav i promet, 
kao i za Upravni odjel za gradsku imovinu, ali nije uvjet za Upravni odjel za urbanizam, 
prostorno uređenje i graditeljstvo, Upravni odjel za financije, odnosno engleski jezik nije 
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važan za Upravni odjel za odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i mlade. Ponovila je kako je u 
pitanju engleski jezik, globalni jezik, međunarodno poslovanje, jezik interneta, razmjene 
informacija, znanja, nova rješenja, ideje itd.   
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da su vijećnici prije dvije godine, kada su bili 
izbori, bila puna usta reorganizacije, da je govorila da ništa u Gradu nije valjalo, nije štimalo 
itd., a da sada odjednom kada se ponudi reorganizacija koju je prihvatilo Gradsko vijeće, da 
su svi protiv. Naveo je da je vijećnica promijenila tri političke opcije od početka obnašanja 
dužnosti, da je ušla sa jednom nezavisnom listom, onda da je postala druga nezavisna 
vijećnica i lista, a sada da se priključila trećem klubu. Gradonačelnik je naveo da smatra da 
to nije vjerodostojno u politici te da misli da prvi koji se ne drži konzistentno onoga što je 
pričala u kampanji je ona koja mijenja opcije. Što se tiče reorganizacije naveo je da je 
provedena temeljem odluke ovoga Gradskoga vijeća da je smanjen je broj upravih odjela sa 
15 na 10. Istaknuo je da kada je stupio na dužnost gradonačelnika da je bilo 508 zaposlenih 
u gradskoj upravi. Sada da je taj broj oko 430, da je izvršena jedna temeljita reorganizacija 
gradske uprave, o čemu su svi u kampanji pričali, uključujući i njega. Međutim da je razlika 
u tome što je on pobijedio na izborima te je bio dužan nešto predložiti ovom Gradskom 
vijeću, što je i učinio. Temeljem odluke o reorganizacije gradske uprave da su sada u tijeku 
natječaji za pročelnike upravnih odjela. Misli da su prijave završile te da će uskoro krenuti 
pisano testiranje i intervjui sa svima koji su se prijavili i ispunjavaju uvjete temeljem 
natječaja. Nadalje je naveo da se skine ta fama oko poznavanja engleskog jezika, da misli 
da je to danas više-manje common sense i u tom segmentu  kod provjere znanja Grad 
Rijeka ne vrši provjeru znanja engleskog jezika, nego jednostavno traži dokaz da je netko 
na fakultetu odslušao engleski kao predmet te da tako rade sve državne institucije i da to 
nije nikakva iznimka niti u Gradu Rijeci, niti u nekim drugim gradovima, općinama i javnoj 
upravi. Tako da misli da je to bespredmetno pitanje da li se za neke traži, a za neke ne 
traži. Istaknuo je da što se tiče reorganizacije da misli da su napravljeni krupni koraci ka 
reorganizaciji. Nadalje da ima i drugih gradova koji imaju, kako vijećnica kaže „megaodjele”. 
To da nije ništa neuobičajeno. odjel za društvene djelatnosti, da ima i  Primorsko-goranska 
županija i Grad Zagreb, Split itd., te u tome ne vidi ništa sporno. Naveo je da reorganizacija 
u jednom kratkoročnom razdoblju možda neće dati rezultate koje svi očekujemo, no misli da 
na jedan srednjoročni rok i u jednom poboljšanju procesa unutar gradske uprave može dati 
rezultate. Što se tiče spajanja odjela za urbanizam, sa postupcima izdavanja dozvola i 
graditeljstvom, naveo da u tom Upravnom odjelu i sada radi pet do sedam osoba koje imaju 
završen arhitektonski fakultet te da prema tome teza da arhitekti nisu u sustavu Grad Rijeke 
ne stoji, a da detaljne urbanističke planove, generalni urbanistički plan i prostorni plan 
izrađuju za to ovlaštene tvrtke, ovlašteni arhitekti, temeljem uputa od strane nadležnih 
upravnih odjela Grada Rijeke tako da ne vidi neki spektakl što se tiče neuključenosti 
arhitektonske struke kao takve, koju izuzetno cijeni i poštuje, u planiranju i daljnjem 
promišljanju, ovog grada kao takvog. 
 
MAŠA MAGZAN je u mišljenju na odgovor iznijela da je reakcija i način na koji se  
Gradonačelnik krenuo obrušavati nakon što je čuo pitanje dosta simptomatična te da 
prepušta javnosti da donese sud o tome zašto Gradonačelnik izbjegava meritum i zapravo 
uopće ne odgovara na postavljeno pitanje. Nadalje je navela da nisu više izbori da je to bilo 
2021. godine te da Gradonačelnik iskrivljava njeno pitanje. U pitanju da nije adresirala zašto 
reforma gradske uprave, nego kako. Da Gradonačelnik ne razumije bit nezavisnih lista te 
mu predlaže da pročita definiciju kako to funkcionira u politici, pa da onda daje izjave ovog 
tipa. Zamolila je Gradonačelnika da pojasni logiku i cilj nove kadrovske politike unutar 
novog preustroja gradske uprave te kome i čemu služi kadrovska politika unutar novog 
preustroja jer se boji da građanima i učinkovitosti gradske uprave - ne. Zatražila je pisani 
odgovor.   
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15. MARIN RAČIĆ je postavio pitanje kakvi su planovi do kraja mandata u vezi 
dječjih vrtića. Koliko bi dječjih vrtića trebalo biti gotovo ili eventualno započeta gradnja s 
obzirom na fazu projektiranja, dozvola, javne nabave za izvedbu itd. 
 
Zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpana je odgovorila da se nakon dugog niza godina 
što nije bio realiziran sporazum sa Talijanskom unijom, došlo u visoku fazu gotovosti, te da 
je taj ugovor potpisan i da će vrlo brzo krenuti izgradnja vrtića Fiume, koji Grad Rijeka radi 
sa Talijanskom unijom. Isto tako da je Grad Rijeka aplicirao na Nacionalni plan oporavka i 
otpornosti za dogradnju vrtića Galeb. Ono što može reći da je Grad Rijeka dobio sredstva, 
za proširenje vrtića Galeb i za novi vrtić Fiume. Nadalje je navela da je Grad Rijeka u 
drugom krugu natječaja Nacionalnog plana oporavka i otpornosti, prijavio izgradnju dječjeg 
vrtića na Rastočinama. Smatra da je to jako bitno jer da se time rješava, o čemu se govorilo 
i Gradskom vijeću, pitanje parkinga tog djela grada. Zatim da je Grad Rijeka prijavio i 
potpunu rekonstrukciju dječjeg vrtića Gardelin. Osobno da smatra da prema ovim podacima 
kojima Grad raspolaže da bi ti kapaciteti, proširenje Gardelina, Fiume, Rastočine i Galeb, 
trebali biti dovoljni za potrebe kada se govori o prvenstvu upisa oba roditelja zaposlena i o 
jaslicama. Vrtići za djecu od treće do šeste godine da više nisu problem. Istaknula da su svi  
ne samo Gradonačelnik Filipović, zamjenik Palčevski, ona, gradska uprava, gradski vijećnici  
zainteresirani za skrb o našima najmlađima da je tu grad koji brine za druge, tako da ako 
postoje određeni prijedlozi, saznanja, primjerice da se zna da je Škurinje naselje koje nema 
vrtić, te ukoliko je vidljivo iz statističkih podataka da postoje potrebe, da je Grad Rijeka 
otvoren za razmatrati ideje i za sve inicijative koje dolaze i od strane Gradskoga vijeća. 
 

 16. PETRA KARANIKIĆ je pitala kada se planira konačno uvesti zdravstveni odgoj 
u osnovne škole Grada Rijeke, odnosno u kojoj fazi je izrada kurikuluma za zdravstveni 
odgoj. 

 
Zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan je odgovorila da se danas na Aktualnom satu 
puno govorilo o zdravlju, što pozdravlja i misli da je jako bitno. Zdrave navike da počinju od 
malih nogu u riječkim vrtićima gdje je doista kvalitetna zdrava prehrana, nastavljaju se 
zdravi stilovi života u osnovnim školama Grada Rijeke te vjeruje da je to tako i u srednjim 
školama. Iznijela je da je početkom listopada predstavljen kurikulum zdravstvenog odgoja 
zainteresiranoj javnosti, kao što se prije nekoliko godina krenulo sa građanskim odgojem i 
obrazovanjem, kao prvi u Hrvatskoj uvidjevši potrebu za tim jer Grad Rijeka želi aktivne 
građane naše zemlje. Nadalje je navela da se prema istraživanjima u Republici Hrvatskoj, 
pokazala velika potreba za tim, da 9 od 10 građanki i građana Republike Hrvatske smatra 
da je važno uvesti zdravstveni odgoj u škole, da su škole mjesta gdje djeca moraju dobiti 
sve činjenice da bi mogli donositi ispravne i dobre odluke za svoj život. Navedeno da je bila 
misija Grada Rijeke kada se prije dvije godine odlučilo za uvođenje zdravstvenog odgoja te 
može najaviti uvođenje u školskoj godini 2024./2025. zdravstvenog odgoja kao 
izvannastavne aktivnosti za učenike od petog do osmog razreda u dvije skupine, peti i šesti 
razred, sedmi i osmi, te ono što je Gradu Rijeci važno, a to su četiri modula koje su radili 
stručnjaci i znanstvenici koji uključuju zdrave stilove života, pravilnu prehranu i tjelesnu 
aktivnost, mentalno zdravlje, emocionalnu, socijalnu dobrobit djece i mladih jer je vidljivo da 
je u pandemiji COVID-a 19, kada su škole bile zatvorene, bila izrazita socijalna isključenost 
mladih ljudi, da se mladi ljudi susreću sa sve većim brojem anksioznih poremećaja, 
depresivnih poremećaja, te  smatra da im tu treba dati veliku podršku, zatim seksualno i 
reproduktivno zdravlje te rodna ravnopravnost i prevencija ovisnosti. Podsjetila je da 46 % 
mladih ljudi u Republici Hrvatskoj konzumira alkohol, da mladi ljudi puše, 46% dječaka i 
37% djevojčica,  a 22 % mladih ljudi  da se susrelo sa nekim oblikom opojnih droga. Isto 
tako da prehrambene navike o kojima se danas govorilo, a govore o velikoj konzumaciji 
brze hrane, tako da vjeruje  da će zdravstveni odgoj naučiti učenike da donose dobre 
odluke. 
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17. ADRIJANO ROGIĆ je iznio da je i ove godine u Rijeci obilježen Europski tjedan 
mobilnosti, koji po njegovom mišljenju nije ispunio svoj cilj iz razloga jer se fokus sveo na 
borbu protiv vandalizma te umjesto da se nešto što je trebalo biti afirmativno, protumačilo  
kao nešto negativno. Izgleda mu kao da je taj tjedan poprimio jednu formu obilježavanja 
samo da se ispuni obveza. Nadalje je naveo da se u obilježavanju takvog tjedna nisu  
prezentirala dostignuća u nekom prošlom razdoblju npr. od prošlog tjedna mobilnosti, nivo 
poboljšanja uvjeta infrastrukture ili možda neki konkretan poticaj građanima u svrhu 
motivacije i poboljšanja urbane mobilnosti. Misli da Grad Rijeka svojim primjerom mora 
aktivno poticati urbanu mobilnost, a to se postiže nabavkom i korištenjem električnih 
automobila, romobila i bicikla. Naveo je da primjer dobre prakse ne treba tražiti izvan 
granica Republike Hrvatske da je Grad Varaždin povodom obilježavanja predstavio 
nabavku tri električna automobila koja su stajala 10 tisuća eura jer su sufinancirana iz 
Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. Također da su nabavili pet električnih 
bicikli po cijeni od dvije tisuće eura. Iznio je da sam Gradonačelnik, suradnici i djelatnici 
komunalnog redarstva koriste električne bicikle u Gradu Varaždinu te stoga pita 
Gradonačelnika koliko je Grad Rijeka nabavio električnih vozila uz sufinanciranje iz fondova 
u prošlogodišnjem razdoblju. 
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da ne možemo urbanu mobilnost svesti na 
nabavu električnih vozila, bicikli ili druge opreme da je to puno širi pojam te da misli da se tu 
kolega Rogić i on slažu. Naveo je da smo obilježavanje samog tjedna mobilnosti imali i 
proteklih godina te da je Grad Rijeka aktivno uključen i u međunarodne organizacije koje 
promiču urbanu mobilnost, poput CIVINET-a, koji okuplja sve zemlje i veliku većinu gradova 
iz jugoistočne Europe koji promišljaju urbanu mobilnost, uključen je i u europske mreže 
Eurocities i Energy Cities na razini Europske unije, gdje također sudjeluje i participira u 
njihovome radu. Grad Rijeka se ove godine odlučio problematizirati vandalizam vezan uz 
korištenje e-romobila na našim ulicama jer je on zaista eskalirao te je mišljenja da je 
potrebna javna osuda takvoga vandalizma jer je učestalo te se zato stavio fokus upravo na 
taj detalj, jer mnogi korisnici na neodgovarajući način koriste e-romobile. Podsjetio je da je u 
proteklom razdoblju, 2020. godine ili 2021. godine nabavljeno 28 e-bicikli koji su 
raspoređeni na četiri lokacije u Gradu Rijeci, a neka od komunalnih društava nabavljala su 
vozila pokretana na električni pogon, a upravo da je sada na testiranju u KD Autotrolej 
d.o.o.  autobus na električni pogon. Naveo je da traju i intenzivni pregovori sa resornim 
ministarstvima, Ministarstvom mora, prometa i infrastrukture i Ministarstvom gospodarstva i 
održivog razvoja, vezano za nabavku nove tranše autobusa koji će biti isto tako na električni 
pogon. Tako da to je jedan širi segment urbane mobilnosti. Grad Rijeka se trudi da to iz 
godine u godinu bude bolje, sukladno financijskim sredstvima kojima raspolaže. 
 
ADRIJANO ROGIĆ je u mišljenju na odgovor naveo da je Gradonačelnik djelomično 
odgovorio na njegovo pitanja, ali da ga žalosti činjenica što pravih i odlučnih poteza nema. 
Ne koriste se sredstva iz Europske unije, da Grad Rijeka sam kupuje „riciklete“ umjesto da 
iskoristi poput drugih gradova u Republici Hrvatskoj, da to bespovratno plati Europska unija, 
te da Grad i sa tim „ricikletima“ koje je sam kupio loše upravlja. O infrastrukturi da ne govori. 
Biciklistička staza od centra do Kantride da je samo pusto obećanje. Naveo je da pogledao 
prošli natječaj u Gradu Rijeci koji je proveden te da je ustanovio da je nabavljeno samo 
jedno vozilo na električni pogon, a čak 19 automobila sa benzinskim motorom, jednim 
dostavnim dizel vozilom i dizel terencem 4x4, toliko o zelenoj i održivoj energiji u Gradu 
Rijeci. Istaknuo je da nema konkretne politike, nema suradnje i sinergije između Grada 
Rijeke i TD Energo d.o.o. da se iskoriste EU fondovi te da je Gradonačelniku možda vrijeme 
da stavi fokus na kvartovska putovanja električnim vozilima, automobilom, romobilom i 
biciklom.  
 

18. DAVOR ŠTIMAC je iznio problematiku vezanu za turističku sezonu u gradu 
Rijeci i situaciju koju trenutno imamo sa kamperima u gradu. Istaknuo je da je danas dosta 
razvijen kamping turizam, no kako u Rijeci kampa nema, da imamo situaciju da su takva 
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vozila parkirana po različitim mjestima gdje zapravo kampiraju i to od Preluka, preko 
Kantride te u zoni 3. maja. Zanima ga stoga, koliko je kazni ove godine izdano zbog takvog 
neregularnog turizma, odnosno načina na koji se ti ljudi koriste našim gradom u smislu 
kampiranja? I s druge strane, zanima ga da li smo kao Grad našli načina da osiguramo 
neka parkirališta gdje ti ljudi kada dođu, zaista mogu zaustaviti svoja vozila.  
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da je i do njega došlo navedeno pitanje te da 
je i osobno vidio da jedan dio neodgovornih vlasnika kampera na području zapadnog dijela 
grada koristi taj pravni vakuum u našem zakonodavstvu da prometni redari mogu 
intervenirati samo ako je vozilo nepropisno parkirano, a u slučaju nelegalnog kampiranja, jer 
to je nelegalno kampiranje, prometni redari samo mogu obavijestit turističku inspekciju, koja 
je dužna onda djelovati. Inzistirao je da se kod toga pozove i policiju, jer misli da to 
nelegalno kampiranje smanjuje dobit u kampovima koji postoje kao dio turističke ponude. 
Naveo je da je dobro da turisti dolaze u našu zemlju što se tiče razvoja turizma, međutim, u 
ovom dijelu nelegalno koriste infrastrukturu koju svi mi skupa plaćamo. Naveo da se može 
djelovati sa inspekcijama. Međutim, da je svega nekoliko turističkih inspektora za područje 
cijele, Primorsko- goranske, Istarske i Ličko-senjske županije tako da je opet problem ljudi 
koji bi to trebali na terenu odrađivati jer se radi o popodnevnim ili večernjim satima. Naveo 
je da će i dalje inzistirat da prometni redari interveniraju te će okviru svojih nadležnosti 
obavještavati Policijsku upravu Primorsko-goranske županije da pišu kazne u okviru 
zakona, da se spriječi nelegalno kampiranje na navedenim lokacijama, najviše kod plaže na 
Kantridi, kod stadiona Kantrida i jedan dio kod sjevernog ulaza u 3. maj. Naveo je da 
problem definitivno postoji te misli da ga treba riješiti sinergijom svih nadležnih inspekcija. 
 
DAVOR ŠTIMAC je u mišljenju na odgovor zatražio pisani odgovor te naveo da bi bilo 
dobro da ti ljudi na nekom parkiralištu u gradu mogu parkirati vozilo.  

 
19. STIPO KARAULA je iznio da je prije dva tjedna bio veliki požar u Reciklažnom 

dvorištu Pehlin. Naveo je da bi reciklažno dvorište obavljalo djelatnost, ono mora dobiti 
odobrenje Ministarstva. Međutim, iznio je da je požar trajao tri dana zato što to reciklažno 
dvorište nema hidrantnu mrežu. Reciklažno dvorište nema ni obavljen tehnički pregled i 
nema uporabnu dozvolu. Postavio je stoga pitanje Gradonačelniku, kada misli napraviti 
pripremu za tehnički pregled da bi to reciklažno dvorište dobilo uporabnu dozvolu. 

 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da će na ovo pitanje dati pisani odgovor, da 
može samo reći da policija još uvijek utvrđuje zašto je i pod kojim okolnostima došlo do 
požara na reciklažnom dvorištu na Pehlinu. Požar je ugašen nakon tri dana te da se radilo o 
dubinskom požaru. Pohvalio je vatrogasce iz Javne vatrogasne postrojbe i djelatnike KD 
Čistoća d.o.o., koji su dobar dio otpada odvojili te nije došlo do njegovoga zapaljenja i 
samim time negativnih posljedica po okoliš. Nada se da će policija pronaći onoga tko je 
požar podmetnuo, jer misli da do samozapaljenja nije samo tako moglo doći. Nadalje je 
naveo da je činjenica da se nagomilala velika količina otpada u reciklažnom dvorištu na 
Pehlinu. KD Čistoća d.o.o. da dnevno odvozi 350 kubika materijala sa toga odlagališta te da 
je činjenica da je tokom sedmog i osmog mjeseca došlo i do većeg priliva zelenoga otpada 
kao posljedice oluje koja je zahvatila grad i uklanjanja zelenoga otpada sa ulica, 
prvenstveno sa lokacije na Preluku, gdje je ta oluja učinila najveću štetu. Naveo je da će se 
pristupiti sveobuhvatnoj analizi lokacije. Istaknuo je da Reciklažno dvorište djeluje sa svim 
dozvolama. 

 
STIPO KARAULA je u mišljenju na odgovor naveo da mu nije jasno zašto odgovornost, za 
ono što je kriv, Gradonačelnik prebacuje na druge. Ponovio je da samo pita za dozvole te 
da se odobrenje da bi se obavljala ta djelatnost, mora dobiti od ministarstva. Ministarstvo da  
je točno u Zakonu o gospodarenju otpadom napisalo što se mora imati. Što znači da mora 
biti obavljen tehnički pregled, a da bi se obavio tehnički pregled, mora se zadovoljiti sve 
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uvjete. Nadalje je naveo da nije on za to da se zatvara gospodarenje otpadom. Zatražio je 
pisani odgovor. 
 
 20. DUŠKO MILOVANOVIĆ je iznio da se kroz naš grad proteklih dana vozi jedan 
bijeli autobus te da je od strane Grada komunicirano da se radi o električnom autobusu. 
Naveo je da je ta tema otvarana pred 5 do 10 godina međutim da je tada odlučeno da ti 
autobusi nisu adekvatni za konfiguraciju terena kakvu imamo na području grada Rijeke. 
Dalje je naveo da se većina komunikacije javnog gradskog prijevoza odvija na strmim 
ulicama, radi čega su ti autobusi u tom trenutku bili neučinkoviti. Sada ga zanima, da li 
postoje povratne informacije o tome kako se ponaša navedeni autobus u kontekstu 
područja koje mora komunicirati? Da li komunicira uglavnom u gradskom ili prigradskom 
području? Nadalje je iznio da je Grad Rijeka istaknut na Gradskom vijeću Velike Gorice kao 
primjer dobre prakse, koji je koristeći sredstva Europske unije obnovio vozni park javnog 
gradskog prijevoznika. Zamolio je Gradonačelnika za informaciju kolika su se sredstva 
Europske unije koristila za obnovu voznog parka i da li postoji mogućnost da se putem tih 
sredstava nabavi navedeni električni autobus? 
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da KD Autotrolej d.o.o. testira električni 
autobus u svrhu pripreme za nabavu nove tranše autobusa iz Europskoga fonda. Naveo je 
da je u stalnim kontaktima sa resornim ministarstvima te da se traži najbolje moguće 
rješenje. Dio toga da je i testiranje ovoga autobusa. Naveo je da ne zna detalje ali da je tu 
direktor KD Autotrolej d.o.o. koji može pojasniti kako se predmetni autobus ponašao u 
praksi. Istaknuo je da je činjenica da će se nabavkom novih autobusa na električni pogon 
morati misliti i o infrastrukturi za punjenje tih istih autobusa te promišljati o njihovoj 
održivosti. Cilj je Grada Rijeke, a i Europske unije, koji je potvrđen i strategijama za ovo 
financijsko i programsko razdoblje, smanjenje razine CO2 na europskoj i globalnoj razini, 
čemu Europa može dati svoj doprinos, a taj doprinos mogu uvelike dati europski gradovi. 
Istaknuo je da je Grad Rijeka jedan od prvih potpisnika povelje gradonačelnika koja upravo 
govori o smanjenju CO2 u okolišu i našem doprinosu u smanjenju klimatskih promjena. 
Zamolio je direktora da kaže kakve su performanse električnih autobusa, razmišlja se i o 
vodiku, razmišlja se i o nekim drugim pogonskim gorivima, no to da su to već detalji koje 
može pojasniti i u pisanom odgovoru ako za njega postoji potreba nakon obraćanja 
direktora. 
 
Direktor KD Autotrolej d.o.o. Robert Mrvčić je iznio da je KD Autotrolej d.o.o. započeo 
testiranje autobusa marke IVECO koji je do jučer prometovao gradskim linijama i to  
ravničarskim linijama i brdskim. Istaknuo je da se pokrilo područje linije 1, koji je ravniji dio i 
linije 4 i 7A, Hosti i Vežica, Brašćine, Kozala. Tijekom testiranja autobus je pokazao dosta 
dobre performanse. Izdržao je gotovo cijeli dan, preko 230 – 240 kilometara. Testiran je u 
uvjetima, što znači da je i stavljen sustav ticketinga te je vršena naplata pod punim 
opterećenjem koliko putnika se ukrca. Konačne pokazatelje će se imati kada se obrade 
podaci. Nadalje je naveo da je tijekom travnja bilo testiranje autobusa marke MAN te da će 
se napraviti usporedba, s tim da se već sada po nekim rezultatima vidi da je autobus marke 
IVECO bio nešto boljih performansi, odnosno duže mogao izdržati. Tijekom ovog razdoblja 
autobus se punio u garaži KD Autotrolej d.o.o. s time da je taj autobus imao i prijenosnu 
punionicu. Nadalje je naveo da se vode razgovori sa Ministarstvom mora, prometa i 
infrastrukture te Ministarstvom gospodarstva i održivog razvoja, jer se uskoro sprema 
natječaj za nabavku vozila na električni pogon, odnosno vozila sa nultom emisijom 
stakleničkih plinova, tako da tu u obzir dolazi ili struja ili vodik. Naveo je da treba razmotriti 
koje su bolje mogućnosti, jer kako se spomenulo, pred desetak godina su ti autobusi, kao i 
osobna vozila, imali puno slabije performanse nego što imaju danas. Tako da, bi u nekom 
skorijem periodu negdje do kraja godine trebali biti raspisani natječaji, za sufinanciranje 
autobusa preko Ministarstva mora, prometa i infrastrukture i za financiranje infrastrukture, s 
time da još Ministarstvo gospodarstva i održivog razvoja treba odlučiti što će se sve 
financirati za infrastrukturu, odnosno koji će troškovi biti prihvatljivi. 
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 21. MARIJAN ŠEGOTA je iznio da je u travnju 2023. godine Grad Rijeka dao 
prijedlog o rezoluciji o proglašenju Grada Rijeke sigurno mjesto za žene. Tom rezolucijom je 
utvrđeno da će Grad Rijeka svim raspoloživim kapacitetima, pod brojem 1., aktivno i 
promptno raditi na uvođenju javnih politika kojima se jamči sigurnost žena uz istovremenu 
beziznimnu osudu svakog oblika rodno uvjetovanog nasilja i osiguranje potpune 
ravnopravne uključenosti žena. Pod brojem 3., osigurati brzu reakciju nadležnih tijela u 
svrhu evidentiranja slučajeva rodno uvjetovanog nasilja bez ikakve diskriminacije uz 
definiranje i osiguranje mjera za hitnu zaštitu. Pod brojem 9. pomno pratiti situaciju, imati 
nultu toleranciju, sukladno definiranom pravilniku, prema svim oblicima rodno uvjetovanog 
nasilja u javnom prostoru Grada Rijeke. Nadalje je naveo da je mjesec dana poslije, 
19.5.2023. godine u javnom prostoru Grada Rijeke, u Mjesnom odboru Gornja Vežica, 
predsjednik Mjesnog odbora Gornja Vežica verbalno i fizički nasrnuo na ženu, stariju 
gospođu, članica udruge umirovljenika koja koristi taj prostor. Nakon što je došla policija, 
vidno alkoholizirani predsjednik mjesnog odbora je pobjegao. Gospođa koja je oštećena, 
koja je verbalno i fizički napadnuta te misli da joj je čak i mobitel razbijen je informirala 
Gradonačelnika. Informirana je i direkcija za mjesnu samoupravu. Informirana je čak i 
stranka čiji je član dotični nasilnik i informiran je i Forum žena SDP-a. Međutim nitko dosada 
nije reagirao, javno, nejavno. Gospođa da nema nikakve povratne informacije.  Zanima ga 
stoga, sukladno samoj Rezoluciji o proglašenju Grada Rijeka sigurnim mjestom za žene, 
kojim svim raspoloživim sredstvima Gradonačelnik zaštitio žene u ovom slučaju. 
 
Zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan je odgovorila da osuđuje nasilje koje se 
dogodilo u prostoru mjesnoga odbora, te da vjeruje da svi prisutni gradski vijećnici i 
vijećnice osuđuju to nasilje. Pozvala je vijećnika da kada govori o nasilniku koji je počinio 
nasilje prema umirovljenici, da onda imenuje do kraja, kada je već prozvao Forum žena 
SDP-a, da je nasilnik član Hrvatske demokratske zajednice i da zbog sukoba interesa 
pretpostavlja, gospodin Ostrogović trenutno nije prisutan, pa vjeruje da je vijećnik i njemu 
adresirao to pitanje, što je on i kako je sankcionirao člana Hrvatske demokratske zajednice. 
Navela je da još uvijek vjeruje u pravni poredak i u institucije Republike Hrvatske, u policiju 
koja je izašla na teren. Ono što joj je žao, ali vjeruje da policija radi u skladu sa 
procedurama, što je alkotestu podvrgla svjedokinju tog događaja i gospođu koja je 
oštećena, ali da nije upućena te nema informaciju da li je to učinila i sa gospodinom 
Bačićem, koji je to učinio. Osuđuje taj čin nasilja. Nadalje je navela da je Forum žena riječke 
organizacije osnovan u lipnju 2023. godine, a da se to  dogodilo u travnju. Međutim da to ne 
amnestira nikoga od nas. Istaknula je da svakodnevno svjedočimo što se dešava u 
Hrvatskoj i u zemljama u našem okruženju, koliko su žene ugrožene da je 13 žena ubijeno 
u prošloj godini u Republici Hrvatskoj. Ta stopa femicida da je izuzetno visoka. Navela je da 
vijećnik neće niti jednoj ženi ovdje u Gradsko vijećnici staviti na dušu to što se dogodilo u 
vijeću mjesnog odbora. Iznijela je zgražanje na ono što se dogodilo te vjeruje da će 
institucije učiniti što trebaju učiniti te da će nasilnik biti osuđen. Nadalje da javno osuđuje taj 
čin s kojim je upoznata tek prije nekoliko dana, da nije imala informacije koje je vijećnik iznio 
te da joj se gospođa nije osobno obratila. 
  

MARIJAN ŠEGOTA je u mišljenju na odgovor iznio da je rekao da je informirana 
stranka čiji je član predsjednik Mjesnog odbora Gornja Vežica. Naveo je da je pitao što je 
Zamjenica Gradonačelnika napravila sukladno Rezoluciji i kao predsjednica Foruma žena, 
ali da nije dobio odgovor. Pohvaljuje što je Zamjenica Gradonačelnika sada javno osudila 
taj čin, ali da je to trebalo učiniti puno ranije. Nadalje je naveo da stranka Most osuđuje 
nasilje nad ženama, bilo koji oblik nasilja prema bilo kojim ranjivim skupinama ljudi i da se 
nada da će Grad Rijeka poduzeti sve kako piše u Rezoluciji žena. 
 

22. SABINA MAROV je iznijela da se od 16. do 22. rujna na razini Europe održavao 
Europski tjedan mobilnosti, završno sa 22. rujnom, kada je obilježen Europski dan 
nekorištenja automobila. Navela je da se, na razini Europe, ti dani obično obilježavaju 
promoviranjem održivog javnog prijevoza, zato što je cilj svega smanjenje količine upotrebe 
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osobnog automobila te da se tih dana osigurava besplatni javni prijevoz i nekakve 
promotivne vožnje. U gradu Rijeci se zadnje tri godine vrlo intenzivno tih dana odvija 
promocija romobila, a ove godine su se odvijale šetnje, sadnja sadnica i ozelenjavanje, što 
je pohvalno. Međutim, smatra da suština Europskog tjedna mobilnosti, a to je održiv javni 
prijevoz, na razini grada Rijeke nije obuhvaćena. Kazala je da zna da KD Autotrolej d.o.o. 
ne posluje s lakoćom u odnosu na tržište rada međutim, zanima je što sprječava KD 
Autotrolej d.o.o. da zadnjih godina ne sudjeluje u Europskom tjednu mobilnosti makar na 
jedan dan?  
 Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da je na ovo pitanje već ranije 
odgovorio, da dijeli mišljenje vijećnice što se tiče KD Autotroleja d.o.o. i njegovog aktivnijeg 
uključivanja u obilježavanje Europskog tjedna mobilnosti te će nastojati to učiniti u 
narednome razdoblju. Ove godine, kao što je rekao stavljen je fokus upravo na korištenje 
e-romobila i na neodgovornost pojedinih sudionika u prometu. Nadalje je naveo da se i 
Zakon o sigurnosti prometa na cestama mijenjao te stavio neke nove obveze za vozače 
romobila. Svake godine se odabire jedna tema, jer se inače to onda raspline. Istaknuo je 
kao što je i sama vijećnica rekla da je bilo čitav niz drugih aktivnosti koje je pohvalila te da 
Grad Rijeka nastoji biti u temi europske agende urbane mobilnosti. 
 

SABINA MAROV je u mišljenju na odgovor navela da mora intervenirati jer da je 
prošle godine sudjelovala na raspravi kada je došao gospodin iz Bolta, dakle promocija 
romobila, kako koristiti romobile. Ove godine je bila tema kako sanirati štetu nastalu na 
romobilima. Misli da su tema romobili ali se pita gdje je tu KD Autotrolej d.o.o. jer ako želimo 
imati održivi javni prijevoz, ne može Bolt niti romobili definirati šta da radimo, kako da se 
krećemo gradom. Tako da konstruktivno apelira da bi bilo lijepo da građani Grada Rijeke 
mogu, primjerice uživati jedan dan u besplatnom javnom prijevozu, kao što je to u Zagrebu, 
kao što je to svim većim hrvatskim metropolama. Zatražila je pisani odgovor. 

 
23. ALEKSANDAR-SAŠA MILAKOVIĆ je iznio problematiku vezanu za stanje i 

način održavanja objekata u našem gradu koji su simbol međugradske i međunarodne 
suradnje Rijeke sa drugim gradovima i državama. Konkretno, radi se o Japanskom parku 
ispred Osnovne škole Vežica i fontani na Jelačićevom trgu. Iznio je da je Japanski park 
ispred Osnovne škole Vežica u izuzetno lošem stanju, derutan i neodržavan. Za fontanu na 
Jelačićevom trgu je kazao da se radi o kompleksnijoj priči. Da zna da se s vremena na 
vrijeme ona čisti te da je očišćena prije otprilike dva mjeseca. Međutim, ako se prođe 
danas, da se može vidjeti da je voda u fontani prljava i da izgleda jako loše. Iznio je da je 
stav njega osobno, Kluba Mosta, ali i Odbora za međugradsku i međunarodnu suradnju, koji 
je na protekloj sjednici donio jednoglasan zaključak, da se ti spomenici i objekti trebaju 
adekvatnije održavati. Da je njihov stav da fontana na Jelačićevom trgu nije adekvatno 
očišćena. Također, da je mramor poprilično uništen i da taj spomenik nikako nije na ponos 
ovoga grada. Postavio je pitanje Gradonačelniku, da li će podržati zaključak Odbora za 
međugradsku i međunarodnu suradnju i dodatno potaknuti da se ti spomenici održavaju na 
način koji je prikladan i da budu na ponos međugradskoj i međunarodnoj suradnji ovoga 
grada? Zamolio je da se vidi zašto obzirom na napore koji se ulažu u održavanje fontane, 
ona i dalje ne izgleda kako bi trebala.  
 
Gradonačelnik Marko Filipović je odgovorio da se pitanje odnosi na dva konkretna 
slučaja koji su obilježja bogate međunarodne suradnje Grada Rijeke sa prijateljskim 
gradovima diljem svijeta. Nadalje je naveo da Japanski vrt nije na održavanju zajedničke 
komunalne djelatnosti, već da taj park održava Osnovna škola Vežica. Naveo je da će 
vidjeti da li Grad tu može na neki način intervenirati, da je Grad Rijeka dao zadnju donaciju 
u visini od pet tisuća kuna, za biljke u samome vrtu. Jedan dio projektne dokumentacije, da 
je financirao i Rotary klub, tako da je bilo uključeno više dionika i aktera. Ako je stanje u 
parku neadekvatno, da se moraju pronaći financijska sredstva i vidjeti na koji način to stanje 
poboljšati. Što se tiče fontane na Jelačićevom trgu naveo je da se ona pere od strane 
ugovorenog izvođača jedanput tjedno i to četvrtkom, a pranje obuhvaća i ispuštanje vode 
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temeljno pranje četkama, temeljito punjenje vodom i dodavanje preparata protiv algi, tako 
da je to tretiranje na tjednoj bazi. Svaki dan fontanu obiđu komunalni redari, ako uoče 
nekakve nedostatke, na njih se isto tako reagira. Što se tiče kamenog opločenja, ono se 
održava interventno i u smislu sanacije puknuća. Istaknuo je da stanje može biti i bolje što 
ovisi o sredstvima kojima se raspolaže. Naveo je da će se ako to bude potrebno i 
svrsishodno osigurati dodatna financijska sredstva da ta dva spomenika suradnje sa 
gradovima u svijetu i našim prijateljskim gradovima budu adekvatnije održavani. 
 

ALEKSANDAR-SAŠA MILAKOVIĆ je u mišljenju na odgovor iznio da je zadovoljan 
sa njegovim prvim dijelom. Zahvalio je Gradonačelniku što će se pobrinuti da se iznađe 
način da se Japanski vrt uredi. Zatražio je pisani odgovor.  
  

• DNEVNI RED  
 
 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila Vijeće da je prijedlog 
dnevnog reda dostavljen članovima Vijeća uz poziv za sjednicu Vijeća te da je za točku 1. 
predloženog dnevnog reda IZBORI I IMENOVANJA dostavljen materijal Prijedlog odluke o 
razrješenju potpredsjednika i izboru potpredsjednice Odbora za komunalno gospodarstvo. 

Na prijedlog dnevnog reda nije podnesen prigovor tako da je dnevni red usvojen 
kako je predloženo. 

 
 Gradsko vijeće je usvojilo sljedeći 
 

D N E V N I   R E D 
 

1. Izbori i imenovanja 
1.1. Prijedlog odluke o razrješenju potpredsjednika i izboru potpredsjednice 
Odbora za komunalno gospodarstvo  

2. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke za 2023. 
godinu  

3. Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika (siječanj - lipanj 2023. godine) 
4. Prijedlog plana mreže dječjih vrtića na području grada Rijeke  
5. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju darovitih učenika 

srednjih škola i studenata 
6. Prijedlog odluke o stipendiranju učenika srednjih škola i studenata prema 

socijalnim kriterijima  
7. Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju studenata koji se 

obrazuju za deficitarna zanimanja za potrebe ustanova na području grada 
Rijeke 

8. Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju 
Prostornog plana uređenja grada Rijeke 

9. Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju 
Generalnog urbanističkog plana grada Rijeke  

10. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o korištenju površina javne 
namjene i nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke za postavu privremenih 
objekata, reklamnih i oglasnih predmeta te druge opreme i uređaja 

11. Prijedlog pravilnika o uvjetima i postupku za postavljenje reklamnih i oglasnih 
predmeta, privremenih objekata i predmeta, ugostiteljskih terasa te druge 
opreme i uređaja na području Grada Rijeke 

12. Prijedlog odluke o lokacijama kioska i pokretnih naprava putem kojih se 
obavlja trgovina na malo izvan prodavaonica i tržnica i ugostiteljska djelatnost 
na površini javne namjene na području grada Rijeke  

13. Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke 
14. Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju članice Kulturnog vijeća za 

audiovizualnu djelatnost Grada Rijeke  
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15. Prijedlozi odluka o uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet 
kupoprodaje  

16. Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Gradskog 
kazališta lutaka Rijeka 

 
Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da su zaključci svih odbora koji 

su razmatrali materijale za ovu sjednicu dostupni članovima Gradskog vijeća u aplikaciji e-
sjednice, o čemu su članovi Vijeća dobili obavijest e-mailom. 
 

TOČKA 1. 
Izbori i imenovanja 

1.1. Prijedlog odluke o razrješenju potpredsjednika i izboru potpredsjednice Odbora 
za komunalno gospodarstvo Gradskog vijeća Grada Rijeke 

  
Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da je predlagatelj materijala 

pod ovom točkom dnevnog reda Odbor za izbor, imenovanja i razrješenja. 
 

Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Odbora za izbor, 
imenovanja i razrješenja Željko Jovanović. 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za) donijelo Odluku o  

razrješenju potpredsjednika i izboru potpredsjednice Odbora za komunalno 
gospodarstvo Gradskog vijeća Grada Rijeke.  

 
TOČKA 2. 

Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Rijeke  
za 2023. godinu 

 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Aleksandar-Saša Milaković ispred 
Kluba Mosta, Iva Rinčić ispred Kluba Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva 
Rinčić, Nebojša Zelič, Duško Milovanović, Iva Rinčić, Davor Štimac, Aleksandar-Saša 
Milaković, Maša Magzan, privremena pročelnica Maja Malnar, Gradonačelnik Marko 
Filipović, te završno Aleksandar-Saša Milaković ispred Kluba Mosta, Petra Karanikić ispred 
Kluba SDP-a, Iva Rinčić ispred Kluba Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva 
Rinčić, Tajana Masovčić ispred Kluba IDS-HSU-SDSS te Josip Ostrogović ispred Kluba 
vijećnika HDZ-a.   

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće NIJE DONIJELO Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna 

Grada Rijeke za 2023. godinu (11 glasova i 17 glasova protiv). 
 

TOČKA 3. 
Polugodišnje izvješće o radu Gradonačelnika  

(siječanj - lipanj 2023. godine) 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je Gradonačelnik Marko Filipović . 
 
 Predsjednica Odbora za proračun i financija Tajana Masovčić je dodatno izvijestila 
Gradsko vijeće o stajalištima koje je taj Odbor zauzeo razmatrajući Polugodišnje izvješće. r 
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U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Štefica Jagić Rađa ispred Kluba 
vijećnika HDZ-a, Iva Rinčić ispred Kluba Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva 
Rinčić, Iva Davorija, Marin Račić, Adrijano Rogić, Iva Rinčić, Štefica Jagić Rađa, Nebojša 
Zelič, Stipo Karaula te završno Petra Karanikić ispred Kluba SDP-a, Robert Salečić ispred 
Kluba  Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić.  

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće NIJE PRIHVATILO Polugodišnje izvješće o radu 

Gradonačelnika (siječanj-lipanj 2023. godine) (8 glasova za, 17 glasova protiv i 2 
suzdržana glasa). 

 
TOČKA 4. 

Prijedlog plana mreže dječjih vrtića na području grada Rijeke 
 

 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da je Gradonačelnik Marko 
Filipović kao predlagatelj podnio amandman na Prijedlog plana mreže dječjih vrtića na 
području grada Rijeke koji je postao sastavni dio Prijedloga plana. Amandman je dostavljen 
članovima Vijeća. 
 
 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je Zamjenica Gradonačelnika Sandra 
Krpan. 
 

U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Petra Mandić ispred Kluba Mosta,  
Nadja Poropat ispred Kluba SDP-a, Iva Rinčić ispred Kluba Akcija mladih, Unija Kvarnera, 
Maša Magzan i Iva Rinčić, Adrijano Rogić ispred Kluba vijećnika HDZ-a, Nadja Poropat, 
Adrijano Rogić, Davor Štimac i Zamjenica Gradonačelnika Sandra Krpan.  

 
Rezultat glasovanja:  

 Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (28 glasova za) donijelo Plan mreže dječjih 
vrtića na području grada Rijeke.  

 
TOČKA 5. 

Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju darovitih učenika srednjih škola 
i studenata 

 
           Privremena pročelnica Upravnog odjela za odgoj i obrazovanje, kulturu, sport i 
mlade, Vlasta Linić podnijela je objedinjeno dodatno uvodno izlaganje pod točkama 5., 6., i 
7. dnevnog reda sjednice. 
 
 Predsjednik Odbora za zdravstvo i socijalnu skrb Davor Štimac je dodatno izvijestio 
Gradsko vijeće o stajalištima koje je taj Odbor zauzeo razmatrajući ovaj Prijedlog odluke. 

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Iva Rinčić ispred Kluba Akcija 

mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić, Iva Davorija, Maša Magzan, Ivana Prica, 
Davor Štimac, Robert Salečić, Iva Rinčić, privremena pročelnica Vlasta Linić i 
Gradonačelnik Marko Filipović.  

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (25 za i 1 suzdržan) donijelo Odluku o 

izmjenama Odluke o stipendiranju darovitih učenih srednjih škola i studenata.  
 

TOČKA 6. 
Prijedlog odluke o stipendiranju učenika srednjih škola i studenata prema 

socijalnim kriterijima 
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U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Nadja Poropat ispred Kluba SDP-
a, Marin Račić i privremena pročelnica Vlasta Linić.  

 
Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (25 za i 1 suzdržan) donijelo Odluku o 

stipendiranju učenika srednjih škola i studenata prema socijalnim kriterijima.  
  

TOČKA 7. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o stipendiranju studenata koji se obrazuju za 

deficitarna zanimanja za potrebe ustanova na području grada Rijeke 
  

U raspravi su sudjelovali članica Gradskog vijeća Maša Magzan i privremena 
pročelnica Vlasta Linić.  
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (25 za i 1 suzdržan) donijelo Odluku o 

izmjenama Odluke o stipendiranju studenata koji se obrazuju za deficitarna 
zanimanja za potrebe ustanova na području grada Rijeke.  

 
TOČKA 8. 

Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Prostornog 
plana uređenja grada Rijeke 

  
 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj uvodno je izvijestila da je na sjednici  
predsjednika klubova članova Gradskog vijeća dogovoreno da se objedini rasprava pod 
točkom 8. dnevnog reda sjednice, o Konačnom prijedlogu odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o donošenju Prostornog plana uređenja grada Rijeke i pod točkom 9. dnevnog reda 
sjednice, o Konačnom prijedlogu odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju 
Generalnog urbanističkog plana grada Rijeke.  

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je privremena pročelnica Upravnog 

odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo Ljiljana Buljan. 
 
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Duško Milovanović ispred Kluba 

SDP-a, Tea Mičić Badurina ispred Kluba PGS-LABURISTI, Marin Račić, Iva Davorija,  
Maša Magzan, privremene pročelnica Ljiljana Buljan te predstavnica izrađivača plana TD 
„Urbanistički studio Rijeka“ d.o.o Tanja Rakovac.  

 
Rezultat glasovanja:  

 Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (25 glasova za) donijelo Odluku o 
izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Prostornog plana uređenja grada Rijeke  
 

TOČKA 9.  
Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Generalnog 

urbanističkog plana grada Rijeke 
 

Rezultat glasovanja:  
Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (25 glasova za) donijelo Odluku o 

izmjenama i dopunama Odluke o donošenju Generalnog urbanističkog plana grada 
Rijeke 

 
TOČKA 10. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o korištenju površina javne 
namjene i nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke za postavu privremenih objekata, 

reklamnih i oglasnih predmeta te druge opreme i uređaja 
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 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je privremena pročelnica Upravnog 
odjela za komunalni sustav i promet Maja Malnar. 
    

Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
Rezultat glasovanja:  

 Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (13 za, 6 protiv i 6 suzdržanih) donijelo 
Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o korištenju površina javne namjene i 
nekretnina u vlasništvu Grada Rijeke za postavu privremenih objekata, reklamnih i 
oglasnih predmeta te druge opreme i uređaja. 
 

TOČKA 11. 
Prijedlog pravilnika o uvjetima i postupku za postavljenje reklamnih i oglasnih 

predmeta, privremenih objekata i predmeta, ugostiteljskih terasa te druge opreme 
i uređaja na području Grada Rijeke 

 
  Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je privremena pročelnica Upravnog 
odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo Ljiljana Buljan 
  
 U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Aleksandar-Saša Milaković 
ispred Kluba Mosta, Duško Milovanović, Marin Račić, Petra Mandić, Robert Salečić, Stipo 
Karaula, privremena pročelnica Ljiljana Buljan te Gradonačelnik Marko Filipović.  
  
 Gradonačelnik je u raspravi kao predlagatelj podnio usmeni amandman na 
Prijedlog pravilnika o uvjetima i postupku za postavljenje reklamnih i oglasnih predmeta, 
privremenih objekata i predmeta, ugostiteljskih terasa te druge opreme i uređaja na 
području Grada Rijeke kako slijedi: 
 U članku 82. riječi: „u roku od dvije godine“ zamjenjuju se riječima: „u roku od 18 
mjeseci“. 
  
Predsjednica Gradskog vijeća je izvijestila da usmeni amandman Gradonačelnika  postao 
sastavni dio Prijedloga odluke.  

 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (21 za i 4 suzdržanih) donijelo Pravilnik o 

uvjetima i postupku za postavljenje reklamnih i oglasnih predmeta, privremenih 
objekata i predmeta, ugostiteljskih terasa te druge opreme i uređaja na području 
Grada Rijeke. 

 
TOČKA 12. 

Prijedlog odluke o lokacijama kioska i pokretnih naprava putem kojih se obavlja 
trgovina na malo izvan prodavaonica i tržnica i ugostiteljska djelatnost na površini 

javne namjene na području grada Rijeke 
 

 Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnijela je privremena pročelnica Upravnog 
odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo Ljiljana Buljan.  

 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Nebojša Zelič, Robert Salečić, i 

privremena pročelnica Ljiljana Buljan.  
 
Rezultat glasovanja: 
Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (18 za i 3 suzdržana) donijelo Odluku o 

lokacijama kioska i pokretnih naprava putem kojih se obavlja trgovina na malo izvan 
prodavaonica i tržnica i ugostiteljska djelatnost na površini javne namjene na 
području grada Rijeke 
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TOČKA 13. 
Prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke 

 
 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj je izvijestila da je na Prijedlog programa 
javnih potreba u kulturi Grada Rijeke, Klub Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i 
Iva Rinčić podnio amandman. Amandman je dostavljen članovima Vijeća i Gradonačelniku 
kao predlagatelju.  
 

Predsjednica Odbora za kulturu Maša Magzan je dodatno izvijestila Gradsko vijeće 
o stajalištima koja je taj Odbor zauzeo razmatrajući ovaj Prijedlog programa. 
 

U raspravi su sudjelovali članica Gradskog vijeća Maša Magzan i Gradonačelnik 
Marko Filipović.  
 
 Gradonačelnik Marko Filipović se u raspravi očitovao o podnesenom amandmanu te 
je izvijestio da amandman prihvaća  te je time amandman postao sastavni dio Prijedloga 
programa javnih potreba u kulturi Grada Rijeke.  
  
 Članica Gradskog vijeća Maša Magzan je u raspravi ispred Kluba Akcija mladih, 
Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić predložila da Gradsko vijeće donese sljedeći 
zaključak:  

 
1. Predlaže se Gradonačelniku i Upravnom odjelu za odgoj i obrazovanje, kulturu 

sport i mlade da do 30. lipnja 2024. godine izrade novu Strategiju kulturnog 
razvitka Grada Rijeke za razdoblje 2024. -2030., u svrhu definiranja ciljeva i 
prioriteta kulturnog razvitka i kulturnih djelatnosti, kao i integracija nasljeđa –
EPK kao kvalitetnog pomaka.  

2. Predlaže se Gradonačelniku i Upravnom odjelu za odgoj i obrazovanje, 
kulturu, sport i mlade da uvrsti u proračun za 2024. godinu trošak izrade nove 
Strategije kulturnog razvitka Grada Rijeke za razdoblje 2024.-2030.  

3. Predlaže se Gradonačelniku da se nakon izrade Strategije kulturnog razvitka 
Grada Rijeke za razdoblje 2024.-2030, pri svakom natječaju za Javne potrebe u 
kulturi istaknu prioriteti ciklusa financiranja sukladni navedenom strateškom 
planiranju.  

  
  Nakon rasprave Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj stavila je na glasovanje     

Zaključak Kluba Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić.  
  Sa 9 glasova za i 13 suzdržanih glasova Gradsko vijeće nije donijelo  
Zaključak Kluba Akcija mladih, Unija Kvarnera, Maša Magzan i Iva Rinčić. 
 
 Rezultat glasovanja o Prijedlogu programa:  
  Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (16 za, 1 protiv i 5 suzdržanih) donijelo 
Program javnih potreba u kulturi Grada Rijeke. 

 
TOČKA 14. 

Prijedlog odluke o razrješenju i imenovanju članice Kulturnog vijeća za audiovizualnu 
djelatnost Grada Rijeke 

 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

          Rezultat glasovanja:  
 Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (22 glasa za) donijelo Odluku o razrješenju i 
imenovanju članice Kulturnog vijeća za audiovizualnu djelatnost Grada Rijeke.  
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TOČKA 15. 
Prijedlozi odluka o uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet 

kupoprodaje 
 
U raspravi su sudjelovali članovi Gradskog vijeća Marin Račić, Nebojša Zelič, Davor 

Štimac, Iva Rinčić i Gradonačelnik Marko Filipović te završno Aleksanadar-Saša Milaković 
ispred Kluba Mosta.  
            

Rezultati glasovanja:  
 

15.1. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (12 za i 9 protiv) donijelo Odluku o 
uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje (Adamićeva 34) 

 15.2. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (11 za i 10 protiv) donijelo Odluku 
o uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje (Andrije 
Medulića 2).  

15.3. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (12 za i 9 protiv) donijelo Odluku o 
uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje (Dolac 8/B). 

 15.4. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (11 za i 10 protiv) donijelo Odluku 
o uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje poslovnog 
prostora (Franca Prešerna 32/B). 

15.5. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (11 za i 10 protiv) donijelo Odluku 
o uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje (Jedrarska 
3/A). 

15.6. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (12 za i 9 protiv) donijelo Odluku o 
uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje (Korzo 2/A). 

15.7. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (11 za i 10 protiv) donijelo Odluku 
o uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje (Korzo 41/D). 

15.8. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (12 za i 9 protiv) donijelo Odluku o 
uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje (Pavla Rittera 
Vitezovića 10/A). 

 15.9. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (12 za i 9 protiv) donijelo Odluku 
o uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje (Srdoči 66/C).
  15.10. Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (12 za i 9 protiv) donijelo Odluku 
o uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje (Zagrebačka 
23).  

15.11.Gradsko vijeće je VEĆINOM GLASOVA (12 za i 9 protiv) donijelo Odluku 
o uvrštenju na popis poslovnih prostora koji su predmet kupoprodaje (Žrtava fašizma 
10). 
 

TOČKA 16. 
Prijedlog odluke o davanju prethodne suglasnosti na Statut Gradskog kazališta 

lutaka Rijeka 
  

 Predsjednica Gradskog vijeća Ana Trošelj uvodno je izvijestila da je predlagatelj ove 
točke dnevnog reda Kazališno vijeće Gradskog kazališta lutaka Rijeka.  

 
Dodatno uvodno usmeno izlaganje podnio je predsjednik Kazališnog vijeća 

Gradskog kazališta lutaka Rijeka Nebojša Zelič.   
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 
 Rezultat glasovanja: 
 Gradsko vijeće je JEDNOGLASNO (18 glasova za) donijelo Odluku o davanju 

prethodne suglasnosti na Statut Gradskog kazališta lutaka Rijeka. 
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Sjednicu su napustili prije završetka članovi Gradskog vijeća: Željko Jovanović, 
Sabina Marov, Adrijano Rogić, Petra Mandić, Josip Ostrogović, Štefica Jagić Rađa i Valter 
Štefan.   

 
Sjednica je zaključena u 18,52 sati.  
 
KLASA: 024-01/23-01/100 
URBROJ: 2170-1-01-00-23-18 

            Rijeka, 26. listopad 2023. 
 

 
 

     Tajnica               Predsjednica 
Gradskog vijeća             Gradskog vijeća 

           Dunja Kuhar                    Ana Trošelj 
 


